

Circular No. (11) 2019

To All Private Educational Institutions

Date: 04 August 2019

Sub: Licensing of Health Units of Private Educational Institutions

The NHRA announce to all private educational institutions (schools, institutes, universities, etc.) where there is a health unit, that according to Law No. 21 of 2015 on private health facilities and Decree No. 2 of 2019 (Annex No. 18) on the requirements to be met in a health units of the educational institutions and companies, all private educational institutions must apply for a license for the existing health unit and its employees by the end of October of this year.

For further information, please visit our webpage on:

[/https://www.nhra.bh/Departments/HCF](https://www.nhra.bh/Departments/HCF)

Or contact Healthcare Facilities Section through:
HCFg@nhra.bh

In case of failure to correct the situation, the Authority will have to take legal action according to the provisions of the above law.

Your cooperation is highly appreciated

تعميم رقم (11) لسنة 2019

إلى جميع المؤسسات التعليمية الخاصة

التاريخ: 04 أغسطس 2019م

الموضوع: ترخيص الوحدات الصحية التابعة للمؤسسات التعليمية الخاصة

تعلن الهيئة الوطنية لتنظيم المهن و الخدمات الصحية لجميع المؤسسات التعليمية الخاصة (المدارس، المعاهد، الجامعات، الخ) التي توجد بها وحدة صحية. أنه و بحسب قانون رقم 21 لسنة 2015 بشأن المؤسسات الصحية الخاصة و قرار رقم 2 لسنة 2019 (ملحق رقم 18) بشأن الاشتراطات الواجب توافرها في الوحدات الصحية التابعة للمؤسسات التعليمية و الشركات فإنه يتوجب على كافة المؤسسات التعليمية الخاصة تقديم طلب إصدار ترخيص للوحدة الصحية القائمة و العاملين بها في موعد أقصاه نهاية شهر أكتوبر من هذا العام.

لمزيد من المعلومات يمكنكم زيارة موقعنا:

[/https://www.nhra.bh/Departments/HCF](https://www.nhra.bh/Departments/HCF)

أو التواصل مع قسم تنظيم المرافق الصحية على:
HCFg@nhra.bh

و في حال التخلف عن تصحيح الأوضاع ستضطر الهيئة لاتخاذ الاجراءات القانونية اللازمة بحسب نص القانون أعلاه.

هذا مالزم توضيحه، ولكم جزيل الشكر والتقدير على تعاونكم

الدكتورة مريم عذبي الجلاهمة
الرئيس التنفيذي